
                                                                                     

Referat Røde Kors bestyrelse d. 3 september 2024  

Dagsorden:   

1. Godkendelse af referat 

2. Status på AL møde 

3. Opstart af Nørkler gruppe i Silkeborg 

4. Status på landsindsamlingen 

5. Dato for besøg af Astrid Kristensen – Ny bestyrelseskonsulent 

6. Forventningsafstemning ved deltagelse i bestyrelsen 

7. Status på kommunikationsafdelingen 

8. Eventuelt – 

10.Forslag til næste møde – onsdag den 9. okt. 

 

På mødet deltog Henrik Kærsvang, Maria Høst, Evald Lützen, Susanne Pabst, Helle Simonsen, 
Martin Høegh, Hamid Douschkar og Tina Damgaard (ref) 

1. Referat godkendt. 
2.  16 er tilmeldt til arrangementet. Tina tager referat til aktivitetsledermødet. Sanne 

sørger for forplejning af mad og drikkevare.  
3. opstart af Nørklerne godt i gang med at starte op. Hanne Sigshøj er den nye 

aktivitetsleder. Der skal laves et opslag på de sociale medier, med hvor der søges 
frivillige.  

4. status på landsindsamlingen. 
Der bliver taget Kontakt til Silkeborg højskole til indsamling. Møde med Fatima fra URK 
omkring at finde indsamlere på Silkeborg gymnasie. 37 indsamlere er fundet. Nyt 
indsamlingssystem gør vi kan se det korrekte beløb via mobilepay. Forslag: foreslå at 
man kan involvere SOSU skole, til flere indsamlere.  
 

5. Astrid Christensen er Røde kors Silkeborgs nye bestyrelseskonsulent. Hun har tidligere 
været knyttet til Silkeborg og derfor glæder sig til at vende tilbage. Forslag fra 
bestyrelsen om et ønske, at invitere hende til næste bestyrelsesmøde i december.  

6.  



 
Forventninger følges med når man er frivillig med ansvar, vi kan intet kræve men vi kan 
forvente noget af de frivillige. Bestyrelsen er blevet enige i at, havde en forpligtigelse i 
og være aktivt deltagende på møder og man skal møde hinanden med respekt og i 
øjenhøjde. Bestyrelsen ønsker at invitere den nye bestyrelseskonsulent til et 
bestyrelsesmøde.  

7.  
stauts på kommunikationsafdelingen  
haft møde d. 26 august omkring fordeling af opgaver. 
De ha budt ny frivillig velkommen. 
Der bliver lagt opslag til instagram og Facebook omkring landsindsamlingen.  
Undersøge om vi må lave et event op til landsindsamlingen 2025 ugen op til næste år. 
 

8. evt.  
- Martin og Evald fra bestyrelsen har været til møde med Kvickly omkring 

juleindsamling. Kvickly efterspørger hvad RK Silkeborg ønsker der skal gå til 
donering i form af gavekort, eller pose med julegodter. Bestyrelsen forslår at det 
bliver et Kvickly gavekort. 

  
- Status omkring huset på Stagehøjvej afventer vi hvad der bliver meldt tilbage.   
- Sanne og Maria fra bestyrelsen skal snakke med Rotary omkring Rødekors 

aktiviteter.  
9. Næste bestyrelsesmøde foregår d. 23 oktober 2024 ved Ørnsøcentret.  

 

             

 


